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PROTOKÓŁ Nr 11/2016 
 
Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Brzesku 

odbytego w dniu 
20 września 2016 r. w sali obrad Urzędu Miejskiego w Brzesku  

 

W posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu udział wzięli członkowie 

komisji oraz zaproszeni na posiedzenie, według załączonej listy obecności. 

Posiedzeniu przewodniczył radny Bogusław Babicz Przewodniczący Komisji OKiS.  

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu obradowała w składzie: 

 

1. Radny Bogusław Babicz - Przewodniczący Komisji; 

2. Radna Maria Kądziołka – członek komisji;  

3. Radna Barbara Borowiecka -  członek Komisji; 

4. Radny Franciszek Brzyk  – członek Komisji; 

5.   Radny Kazimierz Sproski – członek Komisji; 

6.   Radny Krzysztof Bogusz – członek komisji; 

7.   Radny Jarosław Sorys – członek komisji. 

 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Burmistrz Brzeska Grzegorz Wawryka; 

2. Naczelnik Józef Cierniak - Wydział Edukacji Kultury i Sportu; 

3. Skarbnik Gminy – Celina Łanocha;  

4. P.o Dyrektor Zespołu Szkół w Jadownikach – Tomasz Wietecha; 

5. Z-ca p.o Dyrektora Zespołu Szkół w Jadownikach – Jolanta Latocha;  

 
Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Brzesku 

otworzył i przewodniczył Przewodniczący komisji OKiS Radny Bogusław Babicz. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad komisji. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Następnie zaproponował zmianę 

porządku obrad, który przegłosowano jednogłośnie, jak niżej:  

 

PROPONOWANY PORZĄDEK POSIEDZENIA : 

1. Analiza wykonania Budżetu Gminy za I półrocze 2016r. (Informacja 

email.) 

2. Przyjęcie protokołu z dnia 30 sierpnia 2016r. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski- zaopiniowanie projektów uchwał na 

najbliższą sesję Rady Miejskiej w Brzesku. 
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4. Informacja na temat funkcjonowania stołówek i sklepików szkolnych, 

wdrażanie zasad zdrowego żywienia-wizja lokalna w Zespole Szkół  

w Jadownikach. 

Ad. 1 Analiza wykonania Budżetu Gminy za I półrocze 2016r. (Informacja 

email.) 

Na posiedzenie przybyła Skarbnik Gminy Celina Łanocha, która dokonała 

omówienia najważniejszych informacji dot. wykonania Budżetu Gminy Brzesko za 

I półrocze 2016r.  

Ad.2 Przyjęcie protokołu z dnia 30 sierpnia 2016r. 

Protokół z posiedzenia z dnia 30 sierpnia 2016r. został przyjęty 

jednogłośnie.  

Ad.3 Sprawy bieżące i wolne wnioski- zaopiniowanie projektów uchwał  

na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Brzesku. 

Przewodniczący komisji Bogusław Babicz dokonał odczytania pism, które 

zostały skierowane na komisje: 

- Osiedla Kościuszki-Ogrodowa, Osiedla Kopaliny-Jagiełły, Sołectwa 

Szczepanów, Osiedla Brzezowieckie, Osiedla Zielonka oraz wnioskami 

mieszkańców Pana H.A oraz Pana S.C  

Przewodniczący komisji Bogusław Babicz, poruszył sprawę nowopowstałych 

prywatnych przedszkoli w Brzesku.  

Członkowie komisji odbyli dyskusję na temat aktualnej sytuacji  

w przedszkolach publicznych, ilości miejsc w przedszkolach publicznych  

i prywatnych oraz wydatkowaniem środków na przedszkola prywatne.  

Następnie przewodniczący poinformował, że członkowie komisji otrzymali 

projekt uchwały wraz z regulaminem w sprawie budżetu obywatelskiego stworzony 

przez Sekretarza Gminy Stanisława Sułka. Dodał, że prosi aby każdy się 

zapoznał z tym projektorem a na następnym posiedzeniu zostanie on 

zaopiniowany i przeanalizowany.  

Komisja zapoznała się z wnioskami do budżetu Gminy Brzesko na rok 2017: 
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- Osiedla Kościuszki-Ogrodowa, Osiedla Kopaliny-Jagiełły, Sołectwa 

Szczepanów, Osiedla Brzezowieckie, Osiedla Zielonka oraz wnioskami 

mieszkańców Pana H.A oraz Pana S.C. komisja przyjęła je do wiadomości wnosząc 

o ich rozważenie przez Pana Burmistrza Brzeska przy projektowaniu budżetu na 

rok 2017. Głosowano jednogłośnie.  

 

Ad. 4 Informacja na temat funkcjonowania stołówek i sklepików szkolnych, 

wdrażanie zasad zdrowego żywienia-wizja lokalna w Zespole Szkół  

w Jadownikach. 

Naczelnik Wydziału EKiS UM w Brzesku Józef Cierniak, wyjaśnił, że tam gdzie 

stołówki są prowadzone przez szkoły i gminę uczęszcza do nich bardzo wysoka 

liczba dzieci. Następnie przedstawił sprawę sklepików szkolnych w szkołach.  

Komisja odbyła wizję lokalną stołówki oraz sklepiku szkolnego w Zespole Szkół 

w Jadownikach.  

 

Następnie członkowie komisji udali się na wizję lokalną pomieszczeń 

utworzonych w Zespole Szkół w Jadownikach. Odbyli dyskusję z Dyrektorem 

Tomaszem Wietechą oraz Panią Dyrektor Jolantą Latochą o potrzebach oraz nowej 

strukturze organizacyjnej Zespołu.  

 

Po dyskusji podjęto następujące wnioski oraz opinie: 

 

Komisja zapoznała się z warunkami wydawania posiłków na stołówce szkolnej  

w Zespole Szkół w Jadownikach oraz przykładowym jadłospisem dekadowym  

i ocenia pozytywnie warunki funkcjonowania stołówki. Głosowano jednogłośnie. 

Komisja zapoznała się z asortymentem oferowanym w sklepiku szkolnym w Zespole 

Szkół w Jadownikach i nie wnosi żadnych zastrzeżeń, jednocześnie sugeruje 

rozszerzenie asortymentu o materiały szkolne i sanitarne. Głosowano 

jednogłośnie. 

Komisja wnioskuje o wyznaczenie geodezyjne pasa drogowego na ul. Szkolnej  

w Jadownikach na potrzeby wyznaczenia i urządzenia miejsc parkingowych. 

Głosowano jednogłośnie. 

Komisja wnioskuje o przeniesienie placu zabaw przy Zespole Szkół w 

Jadownikach od strony południowej na stronę południowo-zachodnią a w miejsce 

przeniesionego placu zabaw, utworzyć parking. Głosowano jednogłośnie. 
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Komisja dokonała oględzin stanu zaawansowania prac remontowo-adaptacyjnych 

dla oddziałów przedszkolnych w Zespole Szkół w Jadownikach. Głosowano 

jednogłośnie. 

Komisja wnioskuje o przeznaczenie środków w budżecie na rok 2017 na 

odmalowanie sali gimnastycznej przy Zespole Szkół w  Jadownikach. Głosowano 

jednogłośnie.  

 

Wizja trwała od 9:00- 11:20  

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Bogusław Babicz 

podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie. 

Posiedzenie trwało od godziny 8:00
 
do godziny 11:20 

 

                                                                                                             Przewodniczący 

              Komisji Oświaty Kultury i Sportu 

                      Rady Miejskiej  w Brzesku 

 

                       mgr Bogusław Babicz 

 
 

 

 

Protokół opracowała: 

 

mgr Joanna Szczepka 

Inspektor UM w Brzesku 

 

 


